
 

   

При две нарушения настанени в общински жилища ще
ги освобождават
понеделник, 13 август 2018

Всеки ден получавам информация от Областната дирекция на МВР и при установени две
нарушения от обитатели на общински жилища започваме процедура за изваждането им от там,
категоричен беше кметът Георг Спартански по време на оперативното заседание на административния
екип. Чести са случаите на увреждане на общинско имущество, замърсяване, неспазване на
обществения ред, но това не може да продължава, затова и предприемаме тези мерки, добави той.

По повод събарянето на къщи общинска собственост държа да уверя, че терените не са обещани
от мен на никого за бъдещо строителство, както се твърди в някои коментари в социалните мрежи. Това
се прави, защото имотите са освидетелствани като опасни и негодни за обитаване. На настанените в
тях са осигурени алтернативни домове. За да можем да откликнем на нуждите на повече хора, сме
възложили и препроектиране на сградата на хотел „Сторгозия” с цел обособяване на нови общински
жилища, поясни Георг Спартански.
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